



Mr. Ke Mo

Founder, CEO and Chief Analyst, RealLi Research

墨柯先生

真锂研究创始人兼首席执行官、首席分析师

Ke Mo is Founder, CEO and Chief Analyst at RealLi Research.

He graduated from Renmin University of China in 1996 and worked in the Beijing New Materials Development Center (Member Unit of Beijing Olympic Organizing Committee) from 2003. He participated in the Beijing Olympic electric bus project from 2004 to 2008 and was responsible for the collection and analysis of industrial data.

Mr. Ke Mo founded Li Battery.net in March 2009 – the first research and development institution in Mainland China dedicated to the lithium battery industry chain. In September 2010, he established RealLi Research. After several years of hard work, RealLi Research has grown into one of the most well-known lithium battery research and development institutions in China.

墨柯先生是真锂研究创始人兼首席执行官、首席分析师。

墨柯先生于 1996 年毕业于中国人民大学，先后工作于国家统计局统计研究杂志社、环信咨询公司（当时航天部下属公司）、北京新材料发展中心（北京市科委下属事业单位）等单位。

墨柯先生于 2009 年 3 月创办锂电中国，这是中国大陆第一家专注锂电产业链的产研机构。2010 年 9 月注册成立北京华清正兴科技发展有限公司，同时将品牌名变更为“真锂研究”。经过多年的潜心耕耘，真锂研究已成长为中国最具知名度的锂电产研机构之一。